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Výbor  dopravy Zastup i te lstva L ibereckého k ra je   
U Jezu 642/2a • 461 80 Liberec 2 • tel.: + 420 485 226 472 • fax: + 420 485 226 111 

sona.kohoutova01@kraj-lbc.cz   www.kraj-lbc.cz   IČ: 70891508 

VÝBOR DOPRAVY 
ZASTUPITELSTVA LIBERECKÉHO 

KRAJE 

ZÁPIS č. 1. 

ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

ze dne 21. 01. 2020 
 

 

 

Přítomní: Ing. Milan Kouřil, Bohumil Kašpar, Ing. Luděk Sajdl, František Kaiser, Mgr. Jiří Ulvr,  

Jaromír Červenka, PhDr. Miroslav Hudec, Mgr. Vladimír Vyhnálek, Bc. Tomáš Levinský, 

Ing. František Pešek, Petr Šimoník, Ing. Ivan Jágr, Bc. Jan Stejskal, Pavel Janoušek,  

Ing. Josef Jeníček 

 

Omluveni: - 

 

Hosté: Ing. Jan Čáp, Ing. Petr Šén, Ing. Pavel Blažek, Ing. Jiří Řádek 

 

Omluveni:  Ing. Jan Sviták, Ing. Jan Polák, Ing. Jiří Hruboň, Ing. Jan Růžička 

 

 

Počet přítomných členů výboru dopravy na začátku jednání 14, tudíž byl usnášeníschopný. 

 

 

1. Zahájení 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Ing. Milan Kouřil zahájil zasedání výboru 

dopravy, přivítal všechny přítomné v roce 2020. 

 

 

2. Schválení programu jednání 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Ing. Milan Kouřil předložil k projednání 

program 1. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2020. 

 

1. Zahájení                                                                                             Ing. Milan Kouřil 

2. Schválení programu jednání      Ing. Milan Kouřil 

3. Volba ověřovatele zápisu                                                                   Ing. Milan Kouřil 

4. Kontrola usnesení       Ing. Milan Kouřil 

5. Informace z rezortu dopravy                                                              Ing. Jan Sviták 

 Informace z aktuální činnosti 

 Informace o projednaných materiálech na Radě Libereckého kraje 

6. Informace z odboru dopravy      Ing. Jan Čáp 

 Projednání materiálů předkládaných do Zastupitelstva Libereckého kraje 
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7. Informace o činnosti KORID LK, spol. s.r.o.               Ing. Jiří Hruboň 

 Informace z aktuální činnosti 

8. Informace o činnosti Autobusy LK s.r.o.             Ing. Jiří Řádek 

 Informace z aktuální činnosti 

9. Informace koordinátora BESIP LK                                               Ing. Jan Polák 

 Informace z aktuální činnosti 

10. Informace o činnosti KSSLK, p. o.                                                Ing. Jan Růžička 

 Informace z aktuální činnosti  

11. Informace o činnosti Silnice LK, a.s.                                               Ing. Petr Šén 

 Informace z aktuální činnosti 

12. Různé     

   

Členové výboru dopravy obdrželi podklady:   

 Změna zakladatelského dokumentu obchodní společnosti Autobusy LK, s.r.o. 

 Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 32/20 - snížení výdajů v kapitole 914 06 - Působnosti, 

odbor dopravy a navýšení výdajů v kapitole 920 06 - Kapitálové výdaje, odbor dopravy; peněžitý 

příplatek do vlastního kapitálu mimo základní kapitál společnosti Autobusy LK, s.r.o. 

 Informace pro Výbor dopravy - 21. 1. 2020 - BESIP LK                                              

 Statistika dopravních nehod v Libereckém kraji mapující nehody 01-12/2019  

 Písemná zpráva pro 1. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2020 - 

Silnice LK a. s. včetně přílohy Provozně-výrobní plán (PVP) 2020 – pracovní verze č. 1 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 1/20/VD/01 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání schvaluje předložený program  

1. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2020. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 14 PRO: 14 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

3. Volba ověřovatele zápisu  

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Ing. Milan Kouřil navrhl ověřovatele zápisu 

Ing. Františka Peška. 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 1/20/VD/02 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání volí ověřovatele zápisu Ing. Františka 

Peška. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 14 PRO: 14 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 
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V 15:32 hodin se na jednání dostavil Ing. Vladimír Vyhnálek. Počet přítomných 15. 

 

 

4. Kontrola usnesení 

 

Ke kontrole usnesení bylo konstatováno, že usnesení, přijatá na minulém zasedání výboru dopravy, byla 

přednesena na jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 17. prosince 2019 a všechna výborem 

doporučená usnesení byla Zastupitelstvem Libereckého kraje přijata. 

 

 

5. Informace z resortu dopravy 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Ing. Milan Kouřil omluvil Ing. Jana Svitáka  

ze zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje. 

 

Předseda výboru dopravy Ing. Milan Kouřil podal informace z několikahodinového setkání radních 

statutárního města Jablonce nad Nisou a radních Libereckého kraje. Uvedl, že témata na tomto setkání 

byla různorodá, nejvíce se však týkala oblasti dopravy, například vypsání zakázky na 10 let ohledně 

zajištění městské dopravy v Jablonci nad Nisou, křižovatky Ostrý roh atp. Klíčovým tématem byla 

plánovaná uzavírka křižovatky Rádelský mlýn a řešení objízdných tras, kde samotná uzavírka by měla 

trvat po dobu tří stavebních sezón. 

 

Ing. Jan Čáp doplnil, že resort dopravy se intenzivně touto uzavírkou křižovatky Rádelský mlýn zabývá, 

jelikož v rámci přenesené působnosti tuto uzavírku povoluje právě odbor dopravy KÚ LK. Uvedl,  

že v této věci proběhla již tři jednání se zhotovitelem, investorem, policií, KSSLK, p. o. a s KORID LK, 

spol. s r.o.. Dále uvedl, že oficiální žádost na tuto uzavírku byla podána dnes a sdělil, že v rámci žádosti  

o uzavírku resort dopravy proběhne jednání, kam budou pozvány všechny dotčené obce. J. Čáp dále podal 

informace o navržených objízdných trasách, které jsou po státních silnicích I. třídy, což znamená 

z Turnova na Tanvald a z Tanvaldu pak do Jablonce nad Nisou. Uvedl, že Policie ČR nechce značit  

na ostatních komunikacích nižších tříd, zejména silnic II. a III. třídy omezování tranzitní nákladní dopravy 

až na jednu výjimku na silnici č. II/287 z Loužnice (Radčic) směrem na Bratříkov a Kokonín. KSSLK,  

p. o. požaduje, za správce komunikace, značit vybrané silnice II. a III. třídy na základě provedených 

analýz. Finální stanovisko za správce komunikace vydá pak Rada Libereckého kraje, která se tím bude 

zabývat pravděpodobně na 2. zasedání Rady Libereckého kraje dne 4. února 2020. Resort dopravy se snaží 

řešit i autobusovou dopravu tak, aby linky mezi Hodkovicemi nad Mohelkou a Rychnovem u Jablonce  

nad Nisou byly vedeny nejkratší cestou. Na závěr podal informace ohledně harmonogramu celé uzavírky. 

 

Bc. Tomáš Levinský uvedl, že když opomene autobusovou a nákladní dopravu, bude město Rychnov  

u Jablonce nad Nisou zatěžovat primárně osobní doprava. Uvedl, že zvažuje napsat požadavek na opravu 

krajské silnice III/ 28715 (ulice Smetanova – Košovská alej), která je již v tuto chvíli v havarijním stavu. 

 

 

6. Informace z odboru dopravy 

 

Ing. Jan Čáp podal informace ohledně soutěžení zhotovitelů na rekonstrukce silnic II. a III. tříd.  

Uvedl, že na 1. zasedání rady Libereckého kraje dne 14. ledna 2020 byl vybrán zhotovitel na rekonstrukci 

silnic III. třídy v Janově nad Nisou. Informoval, že v současné době se nedaří vysoutěžit zhotovitele  

na rekonstrukci mostů (např. na most v Poniklé, na most v Provodíně). Dále uvedl, že byla zrušena veřejná 

zakázka „Silnice II/268 Mimoň - hranice Libereckého kraje III.“, kde byla administrativní chyba. Tato 

veřejná zakázka by měla být vypsána znovu. Uvedl, že na veřejnou zakázku „Silnice III/28411 Roztoky  
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u Jilemnice“ byl podán podmět na ÚOHS. Dále podal informace o zahájených veřejných zakázkách, např. 

„Okružní křižovatka III/29024 Jablonec nad Nisou (Ostrý roh)“, „Silnice III/27810 Šimonovice - Stezka 

pro pěší podél silnice III/27810 obec Šimonovice“, „Silnice III/27014 Jablonné v Podještědí“ „Silnice 

III/2784 Výpřež - Horní Hanychov“. 

Na závěr podal Ing. Čáp informace k materiálu, který bude předložen rezortem ekonomickým 

Zastupitelstvu Libereckého kraje dne 28. ledna 2020, týkající se rozdělení přebytku hospodaření 

Libereckého kraje za rok 2019. Na základě projednání materiálu v Radě Libereckého kraje by měl resort 

dopravy získat do rozpočtu peníze ve výši cca 280 mil. Kč, a to zejména na rekonstrukce silnic  

a velkoplošné opravy. 

 

Diskuze:  

Diskuze ohledně soutěžení/vysoutěžení zhotovitelů na rekonstrukce silnic II. a III. tříd – J. Ulvr,  

P. Janoušek, M. Kouřil. 

 

M. Hudec požádal vedoucího odboru dopravy J. Čápa o informaci, zda bude i letos k dispozici dokument 

 "Přehled akcí připravených k realizaci ".   

Ing. J. Čáp odpověděl, že ano, že bude zpracován pravděpodobně na přelomu ledna a února 2020.  

 

 

Projednání materiálů do 1. jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 28. 01. 2020 

 

Změna zakladatelského dokumentu obchodní společnosti Autobusy LK, s.r.o. - k bodu jednání ZLK 

01/20/34 

 

Předmětem materiálu je schválení změny a doplnění předmětu podnikání společnosti Autobusy LK, s.r.o., 

IČO 06897517, se sídlem U Jezu 525/4, Liberec IV- Perštýn, 460 01 Liberec. 

 

Diskuze: J. Řádek doplnil podrobnější informace. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 1/20/VD/03 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje schválit změnu Zakladatelské listiny společnosti Autobusy LK, s.r.o., IČO 06897517, se sídlem  

U Jezu 525/4, Liberec IV- Perštýn, 460 01 Liberec, která se mění tak, že  

a )  Článek 2 - Předmět podnikání společnosti se doplňuje o bod „Silniční motorová doprava - osobní 

provozovaná vozidly určenými pro přepravu více než 9 osob včetně řidiče, - osobní provozovaná 

vozidly určenými pro přepravu nejvýše 9 osob včetně řidiče“ 

b) v Článku 4 - Výše základního kapitálu, vklad a podíl společníka, se vypouští odstavce 7. až 9.  

bez náhrady,  

a uložit Ing. Janu Svitákovi, náměstkovi hejtmana, řízení rezortu dopravy, investic a veřejných zakázek, 

předložit radě kraje v působnosti jediného společníka vykonávajícího působnost valné hromady 

společnosti Autobusy LK, s.r.o., k projednání a rozhodnutí o změně zakladatelské listiny.  

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 15 PRO: 15 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 
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Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 32/20 - snížení výdajů v kapitole 914 06 - Působnosti, 

odbor dopravy a navýšení výdajů v kapitole 920 06 - Kapitálové výdaje, odbor dopravy; peněžitý 

příplatek do vlastního kapitálu mimo základní kapitál společnosti Autobusy LK, s.r.o. - k bodu 

jednání ZLK 01/20/39 

 

Předmětem materiálu je schválení Smlouvy o poskytnutí příplatku mimo základní kapitál společnosti  

č. OLP/152/2020 mezi společností Autobusy LK a Libereckým krajem, IČO: 70891508, jako jediným 

společníkem Autobusy LK, jejímž předmětem je příplatek Libereckého kraje mimo základní kapitál 

společnosti Autobusy LK ve výši 3.000.000 Kč, („Smlouva o poskytnutí příplatku“). 

 

Diskuze: J. Řádek doplnil podrobnější informace. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 1/20/VD/04 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje schválit změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 32/20, kterým se: 

a) snižují výdaje v kapitole 914 06 – Působnosti, odbor dopravy z akce „dopravní obslužnost autobusová“ 

o částku 3.000.000 Kč, 

b) navyšují výdaje do kapitoly 920 06 – Kapitálové výdaje, odbor dopravy na akci „Autobusy LK, s.r.o. - 

vklad základního jmění“ o částku 3.000.000 Kč, 

rozhodnout o příplatku Libereckého kraje mimo základní kapitál společnosti Autobusy LK s.r.o.,  

se sídlem U Jezu 525, Liberec, IČO: 06897517, ve výši 3.000.000 Kč („Příplatek“),  

schválit Smlouvu o poskytnutí příplatku mimo základní kapitál společnosti č. OLP/152/2020 mezi 

společností Autobusy LK a Libereckým krajem, IČO: 70891508, jako jediným společníkem Autobusy 

LK, jejímž předmětem je příplatek Libereckého kraje mimo základní kapitál společnosti Autobusy LK  

ve výši 3.000.000 Kč, („Smlouva o poskytnutí příplatku“), 

a uložit 

1. Martinu Půtovi, hejtmanovi Libereckého kraje, podepsat Smlouvu o poskytnutí příplatku,  

a to po schválení poskytnutí Příplatku ze strany statutárního orgánu společnosti Autobusy LK, s.r.o. dle 

bodu (B) Preambule Smlouvy o poskytnutí příplatku a po schválení uzavření této smlouvy ze strany 

valné hromady společnosti Autobusy LK, s.r.o. dle bodu (C) Preambule Smlouvy o poskytnutí 

příplatku, 

2. Ing. Jitce Volfové, náměstkyni hejtmana, řízení resortu ekonomiky, správy majetku a informatiky, 

aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2020. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 15 PRO: 15 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

7. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

 

Jednatel společnosti KORID LK, spol. s r.o. Ing. Pavel Blažek omluvil Ing. Jiřího Hruboně ze zasedání 

Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje. Poté informoval o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

v uplynulém období, což bylo období extrémně náročné. Uvedl, že ve spolupráci s odborem dopravy bylo 

dokončeno zasmluvnění dopravních výkonů od platnosti nových jízdních řádů v prosinci 2019, zároveň se 

některé jízdní řády měnily. Podal detailnější informace k uzavřeným smlouvám (jak k dlouhodobým, tak 
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na kratší období) v železniční dopravě se společností České dráhy, a. s., Die Länderbahn, GmbH  

a ARRIVA vlaky s.r.o. ke dni 15. prosince 2019. Informoval o nově uzavřených smlouvách v autobusové 

dopravě. Byla uzavřená desetiletá smlouva se společností ČSAD Liberec, a. s. přímým zadáním pro oblast 

Sever a dvouletá smlouva na přechodné období se společností ČSAD Česká Lípa a. s. pro oblast 

Českolipska. Dále podal informace ohledně změny jízdních řádů, kde největší změny proběhly 

v železniční dopravě na Českolipsku v tom, že se výrazně rozšířil rozsah výkonů, zejména mezi Novým 

Borem a Rumburkem. Podal informace ohledně pokračujícího výběrového řízení na odbavovací zařízení  

do autobusů po jednotlivých oblastech a uvedl, že jednotlivá řízení byla napadena a jsou řešena na ÚOHS. 

 

Diskuze: 

M. Hudec tlumočil obavy části zaměstnanců SŽDC z rušení jízdenkových pokladen v důsledku toho,  

že nově si bude moci cestující zakoupit jízdenku bez přirážky i ve vlaku "nejpozději v okamžiku,  

kdy bude vyzván k předložení jízdních dokladů", a to i v případě, že bude cestu nastupovat v tzv. obsazené 

stanici, tedy ve stanici, kde funguje  jízdenková pokladna. Zaměstnanci se obávají, že cestující (mládež) 

zejména na kratších trasách si jízdenku v pokladně nezakoupí záměrně a budou spoléhat, že průvodčí 

nestihne všechny cestující včas zkontrolovat. Pokles tržeb pak může vést k rušení jízdenkových pokladen 

a s nimi i příslušných pracovních pozic. 

P. Blažek odpověděl, že k rušení pokladen nedojde, neboť ty budou čím dál více plnit i funkci 

informačních přepážek integrovaného systému IDOL. Informační přepážky, sloužící též pro autobusovou 

dopravu, budou rozmístěny po celém Libereckém kraji s ohledem na svá spádová území. Základní způsob 

prodeje jízdenek v regionální dopravě Libereckého kraje bude (s ohledem na relativně nízké přepravní 

proudy) primárně řešen nákupem jízdenek přímo u průvodčího ve vlaku. 

 

 

8. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o. 

 

Ing. Jiří Řádek informoval o uzavřené desetileté smlouvě se společností ČSAD Liberec, a.s. Dále 

informoval o úpisu akcií ČSAD Liberec, a. s. na navýšení základního kapitálu a nákupu nových autobusů. 

Informace ohledně výkupu akcií minoritních akcionářů (obcí) společnosti ČSAD Liberec, a. s.. 

Na závěr informoval, že ke dni 31. ledna 2020 končí v pozici jednatele společnosti Autobusy LK, s.r.o.. 

Novým jednatelem společnosti bude Ing. Jiří Zdražil, který vystřídal v představenstvu ČSAD Liberec, a. s. 

Ing. Jakešovou. 

 

Diskuze: F. Pešek 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Ing. Milan Kouřil poděkoval Ing. Jiřímu 

Řádkovi za spolupráci. 

 

 

9. Informace koordinátora BESIP LK 

 

Ing. Jan Polák se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. Členům výboru 

dopravy zaslal elektronicky Informace pro Výbor pro dopravy dne 21. 01. 2020 v oblasti BESIP  

a statistiku dopravních nehod v Libereckém kraji mapující nehody 01- 12/2019. 

 

 

10. Informace o činnosti KSS LK, p. o.  

 

Ing. Jan Růžička se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 
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11. Informace o činnosti Silnice LK, a.s.       

 

Ing. Petr Šén okomentoval členům výboru dopravy elektronicky zaslanou Písemnou zprávu  

pro 1. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2020. Podal informace k zimní 

údržbě a jejím nákladům.  

 

Diskuze: M. Kouřil, P. Šimoník 

  

V 16:43 hod ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Liberecka odešel PhDr. Miroslav Hudec. Počet 

přítomných členů výboru dopravy 14. 

         

                           

12. Různé 

 

Ing. Milan Kouřil stručně doplnil, k jednání radních statutárního města Jablonce nad Nisou a radních 

Libereckého kraje, že statutární město Jablonec nad Nisou podporuje Projekt modernizace tramvajové trati 

a následné prodloužení tramvajové trati do centra Jablonce nad Nisou s vybudováním terminálu. Uvedl,  

že statutární město Jablonec nad Nisou chce tento projekt realizovat i přesto, že primátor SML, primátor 

SMJN i hejtman Libereckého kraje obdrželi v prosinci 2019 dopis z Ministerstva pro místní rozvoj ČR,  

že v rámci IPRÚ budou kráceny alokované prostředky o 200 mil. Kč, a to z důvodu nečerpaní procenta, 

které mělo být již v tomto čase vyčerpáno. Ve vazbě na budoucí terminály v Liberci, nebo Jablonci nad 

Nisou, i přes toto krácení finančních prostředků, se všechny tyto tři strany dohodly na tom, že kdo bude 

dřív připraven projektově i s žádostí o čerpání finančních prostředků, tak onen terminál se bude realizovat. 

 

Bc. Tomáš Levinský informoval, že město Jablonec nad Nisou vypsalo veřejnou zakázku na zajištění 

dopravní obslužnosti veřejnou autobusovou dopravou v oblasti Jablonecka. Jedná se o desetiletou zakázku  

na období let 2021 – 2031. Lhůta pro odevzdání nabídky je 12. března 2020. 

 

 

Na závěr předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje poděkoval přítomným za účast  

na dnešním zasedání. 

 

 

Jednání bylo ukončeno: 16:45 hod. 

V Liberci dne 21. 01. 2020 

 

 

Zapsala: Ing. Soňa Kohoutová 

tajemník Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

Ověřil: Ing. František Pešek 

člen Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

Schválil: Ing. Milan Kouřil,  

předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 


